



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

### 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

#### APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
302800548		14	21-03-2014	新城貿易有限公司 (The City Trading Company Limited) 香港 屈臣道 2-8 號 海景大廈 A 座 8 樓 A-804 室	新城貿易有限公司 (The City Trading Company Limited) 香港 屈臣道 2-8 號 海景大廈 A 座 8 樓 A-804 室
302830987		18	28-03-2014	香港協欣時裝有限 公司 香港 葵湧大連排 道 35-41 號 金基 工業大廈 13/F J 室	龍騰企業諮詢管理有限公司 香港 九龍彌敦道 788-790 號 利美大廈 10 樓 B 室
302880270	<b>Pensofal</b> <sup>21</sup>		09-05-2014	Space World Corporation 48 Panay Ave., Quezon City, Philippines	Space World Corporation Unit 19, 3/F., Yale Industrial Centre, 61-63 Au Pui Wan Street, Fotan Shatin, N.T., Hong Kong